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                 VERSLAG VAN DE VERGADERING VAN 9 APRIL 2009. 

 

Aanwezig: dhr. Landman; dhr. van Ravenzwaaij; dhr. Deekens; dhr. Klijn; dhr. van 

der Zee; dhr. de Wind; dhr. Tepas; mevr. Bracht; mevr. Mooy. 

Afwezig met kennisgeving: dhr. den Hollander. 

Gasten: dhr. M. Tepas; dhr. P. Drieënhuizen. 

 

Dhr. M. Tepas vraagt naar de stand van zaken met betrekking tot het trapveldje 

bij de Franckendaalstraat. Vorige week is het geëscaleerd en is er brand 

gesticht. De Politie is geweest, met groot materieel (3 auto’s) en er is zelfs een 

achtervolging geweest. Er zijn bekeuringen uitgedeeld. Dit was de zoveelste 

melding van overlast. Het is een betrekkelijke kleine groep die de overlast 

veroorzaakt. Dhr. van der Zee pleit voor meer openingsuren van de Hyksos, 

zodat de jeugd daar kan “hangen”. 

Dhr. Q. Tepas neemt contact op met dhr. J. Zwanenveld (coördinator dorpsraden 

van de Gemeente Zijpe). Hij zou een gesprek kunnen arrangeren met de 

jongerenwerker. 

 

Dhr. Drieënhuizen vraagt wat het standpunt van de DR is over Veelkleurig 

Landschap. Zij hebben een aantal aanbevelingen van de DR overgenomen, maar 

niet allemaal. Dhr. Tepas zal dit opnemen met de Klankbordgroep Veelkleurig 

Landschap. 

Ook over Groote Keeten wordt gesproken in Veelkleurig Landschap. Dhr. 

Drieënhuizen geeft aan om de vinger aan de pols te houden, m.n. over de 

waterberging. 

Zwanenwater: in Natura 2000 wil men meer zeggenschap over het strand langs 

het Zwanenwater. 

De vraag wordt gesteld of het oude wandelpad via camping “de Lepelaar” 

hersteld kan worden. 

 

Na de pauze gaat het besloten gedeelte verder. 

 

Mededelingen. 

Deze zijn aan een ieder rondgemaild. 

De rioolwerkzaamheden aan de Stuyvezandeweg worden naar voren gehaald en 

beginnen in de week van 20 april. Alle bewoners worden per brief geïnformeerd. 



  

Het wegdek blijft dicht, alleen het voetpad gaat open. 

Ook in Petten blijkt er overlast van buitenlandse werknemers. 

De minicampings mogen uitbreiden tot maximaal 25 plaatsen aan beide zijden van 

het Kanaal. 

Financiering van de drainage Sinckelsant is goedgekeurd. 

Dorpsplein: men was het eens met de laatste tekening, men denkt nog steeds na 

over de perikelen van een openbaar toilet. 

Er komt een nieuw spel: “Zijper Spel”. Dit is gratis voor badgasten, scholen en 

verzorgingshuizen. Het zijn 3 spellen in 1: kwartet, memory en triviant. 

Mevr. Mooy doet verslag van het Voorjaarsoverleg met de Gemeente. 

 

Werkgroepen. 

 

Kustverdediging: De Vaste Kamercommissie Verkeer en Waterstaat is op bezoek 

geweest. Dhr. Landman doet verslag van deze middag. 

Dhr. den Hollander heeft aangegeven dat hij uit deze werkgroep wil stappen. 

Dhr. Tepas zal contact met hem opnemen. 

 

Dhr. Klijn neemt de honneurs waar bij de uitnodiging van de DR voor Landschap 

Noord Holland over “nieuw verworven land”. Op 15 april 2009. Hij is bijgepraat 

door dhr. Tepas. De insteek van de DR is: “zo natuurlijk mogelijk houden, met 

fiets- en wandelpaden”. 

Dorpsplein: de laatste tekening wordt uitgewerkt en de begroting wordt 

gemaakt. De Ondernemersvereniging laat zelf een onderzoek doen naar de 

mogelijkheid van ondergronds parkeren, op eigen titel. 

Communicatie: de verslagen van 2009 zullen via de mail doorgestuurd worden 

naar de bibliotheek. 

Huwelijkslocaties: is goedgekeurd, het financiële verhaal is rond. Het 

Callantsoger kerkje heeft zich aangemeld als huwelijkslocatie. De Gemeente 

moet hier een publicatie over maken. Dhr. Tepas neemt dit op met de Gemeente. 

 

Notulen. 

De notulen van 5 maart 2009 worden goedgekeurd en gearresteerd. 

 

Post. 

Er is een nota gekomen van Pilkes over de verlichting van de Kerk. Mevr. Bracht 

zal dit nakijken, want volgens haar is de rekening reeds betaald. 

 

Rondvraag. 

Dhr. Deekens: er zitten slechte plekken in het parkeerterrein Kiefteglob. Dhr. 

Tepas gaat kijken. 



  

Er wordt nog steeds gekampeerd met campers op de parkeerterreinen, m.n. die 

bij strandopgang Abbestede. Dit mag niet en geeft ook overlast, Er is al vaker 

gevraagd om een extra verbodsbord bij de parkeerterreinen, maar dat wil de 

Gemeente niet. Handhaving is het probleem. Dhr. Tepas zal dit aankaarten bij de 

Gemeente. 

De borden met de Callantsoger Leeuw worden niet teruggeplaatst, het mag niet 

van de Provincie. 

 

Dhr. Tepas sluit de vergadering om 22.15 uur. 

De volgende vergadering staat gepland voor 7 mei 2009. 

Dhr. Klijn is dan afwezig en ook mevr. Mooy kan niet aanwezig zijn. Dhr. Landman 

is waarschijnlijk afwezig, maar geeft dit nog nader door. 

 

 

Callantsoog, 20 april 2009. 

A. Mooy, 

     Secretaris. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


